



We remember

On April 18 and 19, 2020, Northwestern Nova Scotia was the scene of a terrible shooting rampage that left 22 dead, including RCMP Cst. Heidi Stevenson. On the anniversary of this tragedy, the Nova Scotia Division of the RCMP Veterans' Association has asked that RCMP veterans across Canada, take time to reflect on the victims and their families and to honour the sacrifice of Cst. Stevenson, by flying flags at half-staff for this two-day period. As a sign of respect for the victims and in homage to the RCMP's Fallen Member, Cst. Heidi Stevenson, the RCMP National Memorial Cemetery at Beechwood has lowered the flags to half-staff. [Link to the RCMP National Memorial Cemetery.](#)



Nous nous souvenons

Le nord-ouest de la Nouvelle-Écosse a été la scène d'une terrible fusillade qui a fait 22 morts, dont la gendarme de la GRC, Heidi Stevenson, les 18 et 19 avril 2020. À l'occasion de l'anniversaire de cette tragédie, la division de la Nouvelle-Écosse de l'Association des vétérans de la GRC a demandé aux vétérans de la GRC à l'échelle du pays de prendre un moment de réflexion pour les victimes et leurs familles et d'honorer le sacrifice de la gendarme Stevenson, en mettant les drapeaux en berne pendant cette période de deux jours. En respect pour les victimes et en hommage à la membre de la GRC qui est décédée dans l'exercice de ses fonctions, la gendarme Heidi Stevenson, les drapeaux sont donc en

berne au Cimetière commémoratif national de la GRC à Beechwood.

[Lien vers le cimetière commémoratif national de la GRC.](#)



**The Memorial Flame at the RCMP National Memorial Cemetery.
La flame commémoratif au Cimetière commémoratif national
del la GRC.**

@